
1683
Vragen van het lid Ouwehand (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over haar
uitspraken met betrekking tot de
registratie van de import en fok van
kleine huisdieren. (Ingezonden
5 februari 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van de
uitzending van de Keuringsdienst van
Waarde1 over de handel in hamsters
en de grootschalige import van
hamsters uit Tsjechië?

2
Kunt u aangeven op welke informatie
u uw uitspraak heeft gebaseerd dat
«de meeste hamsters die in
Nederland te koop worden
aangeboden afkomstig zijn uit
Nederland», als de registratie van fok
en handel in knaagdieren ontbreekt?

3
Kunt u toelichten waarom u de
presentatrice in de uitzending heeft
aangeraden niet alle «roddels» te
geloven, terwijl de redactie in haar
zoektocht naar de herkomst van in
Nederland verkochte hamsters juist is
gestuit op hamsterfokkerijen in
Tsjechië, die aangeven te fokken voor
de Nederlandse markt?

4
Waarom heeft u de Kamer onjuiste
informatie verstrekt, door in
antwoord op eerdere Kamervragen te

zeggen dat konijnen en knaagdieren
«slechts incidenteel in het kader van
fokprogramma’s worden
geïmporteerd door fokkers»?2

5
Kunt u uiteenzetten waarop u uw
uitspraak heeft gebaseerd dat «het
overgrote deel van de konijnen en
knaagdieren dat aan
dierenspeciaalzaken wordt geleverd,
afkomstig [is] van particuliere
fokkers», in antwoord op
Kamervragen?2

6
Hoe beoordeelt u de scene
waarin duidelijk wordt dat
dierenspeciaalzaken niet weten waar
de door hen ingekochte dieren
vandaan komen en aangeven geen
tijd te hebben om zich hiermee bezig
te houden?

7
Kunt u bevestigen dat er per week
3.000 hamsters worden verkocht in
de Nederlandse dierenwinkels?

8
Kunt u een overzicht geven van de
herkomst van deze dieren? Zo nee,
kunt u bevestigen dat u – in
tegenstelling tot uw stellige
uitspraken in de uitzending – geen
enkel zicht heeft op de herkomst van
de hamsters die in Nederland worden
verkocht en de omstandigheden
waaronder deze dieren worden
gefokt?

9
Deelt u de mening dat kopers en
vooral verkopers van dieren dienen te
weten waar de dieren die zij kopen,
dan wel te koop aanbieden, zijn
gefokt en dat het mogelijk zou
moeten zijn hier toezicht op te
houden? Zo nee, kunt u dit
toelichten?

10
Vinden er AID-controles plaats bij de
Nederlandse hamsterfokkers? Zo ja,
wat zijn de aandachtspunten bij deze
controles en met welke frequentie
vinden deze plaats? Zo nee, waarom
niet?

11
Kunt u toelichten wat u verstaat
onder «illegale handel» in hamsters
vanuit Tsjechië?

12
Kunt u uiteenzetten welke
regelgeving Tsjechië hanteert voor
het fokken en verhandelen van kleine
huisdieren, zoals hamsters? Wordt
het welzijn van deze dieren hierdoor
voldoende gewaarborgd volgens u?
Zo nee, welke consequenties verbindt
u hieraan met betrekking tot de
import van huisdieren uit Tsjechië?

13
Bent u bereid de import van
knaagdieren uit landen als Tsjechië te
verbieden en met voorstellen te
komen voor de registratie en
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monitoring van de handel in kleine
huisdieren? Zo nee, waarom niet?

1 http://kvw.rvu.nl/index.php?page=
aflevering&action=show&id=185
2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2007–2008, nr. 2929.

Mededeling

Mededeling van minister Verburg
(Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit) (ontvangen
24 februari 2009)

De aan mij toegezonden vragen,
gesteld door het lid Ouwehand
(PvdD) over de import en fok van
kleine huisdieren, kunnen tot mijn
spijt niet binnen de gebruikelijke
termijn worden beantwoord.
De reden van uitstel is dat de
beantwoording nader onderzoek
vergt.
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